
De Noorderkroon - een 
terugblik en vooruitzicht 

Zo ontstaat er geleidelijk een 
natuurlijk verloop. In totaal zijn elf 
appartementen beschikbaar 
gesteld in deze vleugel. Acht 
daarvan worden momenteel 
bewoond door statushouders. Eén 
appartement wordt met plezier 
bewoond door Joran, onze 
superbuur en huismeester, die een 
belangrijke verbindende rol vervult 
in het gebouw. In deze nieuwsbrief 
is een interview met Joran 
opgenomen. De sfeer in en rond de 
vleugel is rustig en prettig. Er is her 
en der contact tussen de 
statushouders en andere bewoners 
op het terrein. De openstelling van 

de tussendeuren heeft dit 
onderlinge contact versterkt en 
maakt ontmoeting makkelijker.
Op dit moment is het fietsenhok 
wat vol. We bekijken welke 
oplossing het beste past, zodat 
iedereen voldoende ruimte heeft 
voor zijn of haar fiets.
Gemeente Noordenveld, 
Zorggroep Drenthe, Woonborg en 
het stichtingsbestuur kijken 
positief terug en zijn blij met de 
voortzetting van deze woonsituatie. 
De goede sfeer, het onderlinge 
respect en de goede contacten 
met de omgeving vormen 
daarvoor een mooie basis. 
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Met deze nieuwsbrief praten we u als bewoners, familie, 
naasten, omwonenden en medewerkers van Zorggroep 

Drenthe bij over de ontwikkelingen in 
appartementencomplex De Noorderkroon.

Stichting 
Woonservice 

Complex 
De Noorderkroon

Heeft u vragen?
De gemeente is uw eerste 
aanspreekpunt. 

Heeft u vragen? Dan kunt u een 
e-mail sturen naar 
opvang@noordenveld.nl. 

Wilt u liever bellen? 

Dan kunt u contact opnemen 
met het algemeen nummer van 
de gemeente Noordenveld:
088-050 88 88



Hoe is het nu met je, Joran? Je 
woont inmiddels al anderhalf jaar 
op deze locatie als superbuur. 
Hoe kĳk je daarop terug?
Het gaat goed. De meeste bewoners 
zĳn inmiddels goed gesetteld. In het 
begin was het druk, er kwamen veel 
vragen en ik was er bĳna de hele dag 
mee bezig. Nu is het rustiger 
geworden. Er blĳven nog steeds 
vragen komen, maar het is 
overzichtelĳker geworden.

Kun je nog even uitleggen wat 
jouw rol als superbuur precies 
inhoudt?
Ik woon intern en ben er voor de 
bewoners als ze ergens mee zitten of 
hulp nodig hebben. Soms los ik het 
zelf op, bĳvoorbeeld als ik vragen zelf 
kan beantwoorden of bĳ kleine 
technische problemen. In andere 
gevallen verwĳs ik ze door naar 
iemand die beter kan helpen. Het gaat 
er vooral om dat ze weten dat er 
iemand in de buurt is die ze kunnen 
aanspreken. 

Hoeveel mensen wonen er nu op 
de locatie?
In totaal wonen, inclusief mĳzelf, elf 
mensen, verdeeld over negen 

Sinds november 2023 woont Joran Otter op een bijzondere 
plek: als superbuur voor vluchtelingen in de Noorderkroon. Hij 
is aanspreekpunt, helpt bij praktische zaken en is vooral een 
vertrouwd gezicht. Na anderhalf jaar blikken we met hem 
terug op deze rol, die hem op het lijf geschreven lijkt. 

appartementen. Het is een diverse 
groep en iedereen heeft zĳn eigen 
achtergrond en verhaal.

Zĳn er bĳzondere momenten 
geweest het afgelopen jaar?
Zeker. We hebben samen 
Bevrĳdingsdag gevierd – wel op 6 mei, 
want dat kwam beter uit. Eén van de 
bewoners had een mooi verhaal 
voorbereid en ik heb het vertaald naar 
het Nederlands, zodat iedereen het 
kon volgen. Dat zĳn waardevolle 
momenten.

Zĳn er ook moeilĳke moment 
geweest en hoe ben je daarmee 
omgegaan? 
Ja, het afgelopen jaar was er ook een 
moeilĳke periode. Een bewoonster 
was ernstig ziek en ik heb meer dan 
een jaar lang, elke dag, geholpen met 
het geven van haar medicatie – twee 
keer per dag, zeven dagen per week. 
Het was zwaar, maar ik wilde er voor 
haar zĳn. Uiteindelĳk heb ik veel tĳd 
met haar doorgebracht om haar te 

overtuigen dat ze op een zorglocatie 
betere hulp kon krĳgen. Gelukkig is ze 
nu verhuisd naar een kliniek. Ze voelt 
zich daar helemaal op haar plek. 

Als je terugkĳkt, zou je dan iets 
anders hebben gedaan?
Nee, eigenlĳk niet. Het is wat mĳ 
betreft een groot succes. Ik heb veel 
geleerd en kĳk er met een goed gevoel 
op terug. 

Het traject wordt voortgezet. 
Hoe vind je dat?
Ik vind het fijn dat de bewoners nog 
wat langer kunnen blĳven. Voor mezelf 
is het ook prettig – ik woon hier erg 
goed en voel me hier op mĳn plek. 

Met toewĳding en betrokkenheid heeft 
Joran zĳn rol als superbuur tot nu toe 
ingevuld. Zĳn verhaal laat zien hoe 
belangrĳk nabĳheid en oprechte 
aandacht kunnen zĳn in een 
woonomgeving waar mensen opnieuw 
hun plek moeten vinden. Voorlopig 
blĳft hĳ dat vertrouwde gezicht. 
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